
VERSLAG DIGITAAL EILANDENOVERLEG 13 APRIL 2021

1. OPENING, VOORSTELRONDE, AGENDA.
Na een korte voorstelronde opent de voorzitter om 20.05 uur de vergadering. De agenda wordt 
vastgesteld.

2. WAT SPEELT ER IN DE BUURT.
- Bezwaar met betrekking tot de bouw op kavel 11 (Oostenburg) is wel gegrond verklaard. De afgesproken 
6 meter afstand is niet toegevoegd in de tekening, daar staat 4 meter. Afstand moet 6 meter zijn i.p.v. 4. 
Volgens de Gemeente is, nu het bestemmingsplan is vastgesteld, de 4 meter afstand onherroepelijk. 
Besloten is een stap naar de ombudsman van de Gemeente en eventueel inschakeling van een advocaat.

- BOB Helpt en Stichting Over De Brug hebben in de oude yogastudio op Wittenburg een 
ontmoetingsruimte/buurtkamer ingericht; ook anderen kunnen deze ruimte gebruiken. Deze locatie is 
overigens tijdelijk. Contactpersoon is Jaap de Wit.

- BOB Helpt is actief met het binnenhalen van klussen op het nieuwe Oostenburg.

- Het Huis van Verbinding hoopt na 28 april a.s. te starten met het Vrouwenhuis en een seizoensmarkt.

- Bijeenkomst in de Witte Boei over het plein op Wittenburg: de uitkomst is een voorkeur voor sociale 
activiteiten. Plannen worden ontwikkeld.

- Voortgang drijvende eilanden/tuinen: Er komen 3 kleine eilandjes van 3x5 meter in de Wittenburgervaart.
Deze zijn misschien eind mei klaar. Het moet duidelijk zijn richting de Gemeente dat het een buurtinitiatief 
is. Er moet wel nog formeel een vergunning worden aangevraagd. Dit zal nog moeilijk worden in verband 
met de eis van Waternet. Die heeft als eis voor de vlotten: biologisch afbreekbaar materiaal.

- Er is een mailtje binnengekomen van Peter van Ingen. Hij zoekt mensen die iets weten over de 
Blankenstraat in de jaren 1929 en 1930. 

3. VERSLAG
Het verslag wordt vastgesteld met dank aan Heleen Verschuren.

4. DEELNAME EILANDENOVERLEG AAN COMMISSIE VAN TOEZICHT VAN BUURTORGANISATIE 1018.
Het Eilandenoverleg stemt in met de deelname van Heleen Verschuren namens het Eilandenoverleg.

5. STAND VAN ZAKEN OOSTERKERK.
Jeroen Verhulst geeft een mondeling verslag: De Protestantse Kerk Amsterdam (PKA) heeft een gesprek 
gevoerd met het Balletorkest met het doel om een eventuele samenwerking te onderzoeken. Er zijn 
problemen aanwezig met betrekking tot o.a. de beschikbare ruimten en de cubicles. Boris van den Ham is 
als gespreksleider naar voren geschoven om te verkennen of een samenwerking tot de mogelijkheden 
behoort. Er is bij alle partijen de wil aanwezig om samen te werken. 

6. STAND VAN ZAKEN MARINETERREIN.
Jeroen Verhulst geeft een verslag van de bijeenkomst van de klankbordgroep Marineterrein. Deze 
klankbordgroep gaat niet over de inhoud maar over het proces van de herinrichting van het Marineterrein. 
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Het is onduidelijk wat er met de inbreng van de bewoners gaat gebeuren.  Het Buurtplatform Kattenburg-
Marineterrein heeft in december vorig jaar een Buurtvisie Marineterrein ingediend met als uitgangspunten:
Meer openbaar groen op het Marineterrein: bebouwing rond een centraal park;  de Kattenburgerstraat 
moet onderdeel worden van de planvorming; geen eiland op een eiland (woningen, horeca, school, 
voorzieningen en een langzaam, verkeersverbinding naar de rest van de Oostelijke Eilanden).
Het Scheepvaartmuseum onderschrijft deze buurtvisie. Er wordt gekeken hoe we gezamenlijk kunnen 
optrekken richting Gemeente. 
Arcam wil in samenwerking met het Scheepvaartmuseum in juni a.s. een debat organiseren over hoe de 
Gemeente omgaat met participatie

7. STAND VAN ZAKEN NACHTSTALLING.
Er zijn informatiebijeenkomsten gehouden naar bewoners, reders en andere betrokkenen. 
Jeroen Verhulst geeft in een tekening de plaatsen aan waar de 30 dekschuiten en de 40 rondvaartboten 
gestald moeten worden en geeft een uitgebreid overzicht van de plannen van de Gemeente. Er komt een 
wandel- en fietsroute over de Dijksgracht. Langs het spoor kan, na overleg met en instemming van ProRail 
t.z.t. een openbaar Spoorpark Oostenburg worden gerealiseerd. Probleem zijn de vleermuizen, daar moet 
een nieuwe locatie voor gevonden worden. 
Naar aanleiding van de bijeenkomsten zijn een aantal bezwaren geuit. De Gemeente wil geen participatie 
van de buurt over het onderwerp Nachtstalling en is ook niet bereid tot het zoeken naar eventuele 
alternatieven voor de nachtstalling van deze dekschuiten en rondvaartboten. Het animo bij de rederijen 
schijnt niet groot te zijn ten aanzien van de voorgenomen stalling van de rondvaartboten aan de 
Dijksgracht. De buurt heeft het plan om contact op te nemen met de reders en het Innhotel.

Bart Uitdenboogaart en Jeroen Verhulst hebben een Werkgroep Dijksgracht Oost opgericht en zoeken nog 
meer leden. 

7b. Zienswijze PHS
Er is wel een zienswijze ingediend door het Eilandenoverleg, maar voor het indienen van een bezwaar is 
het helaas te laat.

8.RONDVRAAG
Er kunnen regentonnen worden aangevraagd. Aanmelden bij Anneke Pauptit.

9.AGENDAPUNT VOOR EILANDENOVERLEG OP 23 JUNI 2021.
Communicatie.

Sluiting van de vergadering om 21.50 uur

Volgende vergadering Eilandenoverleg in 2021: woensdag 23 juni 20:00 uur.
Buurtspreekuur: Wegens corona is er voorlopig geen Buurtspreekuur in De Witte Boei. Wel via Teams 
donderdags 15:30-16:30 u via e-mail aan Danny Konings: danny.konings@amsterdam.nl 
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